
Delegat Mladen Ivanić postavio je sljedeća pitanja Kolegiju Doma naroda 

Parlamentarne skupštine BiH: 

 

1. Da li kao delegat imam pravo postaviti pitanje Ministarstvu obrazovanja Federacije 

BiH? Ako imam, onda postavljam pitanje: „ Šta to ministarstvo misli uraditi da srpska 

djeca u Glamoču budu obrazovana na srpskom jeziku? 

2. „Da li je Tužilaštvo BiH realiziralo Zaključak Doma da u roku od 30 dana dostavi 

analizu rada stranih tužilaca u Tužilaštvu BiH i ako ne, šta mislite preduzeti da se 

ispoštuje naš zaključak?  

 


